

(5) P.C. 1990-2160—Daniel Bevis Dewar, Senior Advisor to the Privy Council Office and Principal (designate) of the Canadian Centre for Management Development;

P.C. 1990-2162—Glen S. Shortliffe, Associate Secretary to the Cabinet and Deputy Clerk of the Privy Council;

P.C. 1990-2201—John Edwards, Director of Canada Museums Construction Corporation Inc;

P.C. 1990-2204—Robert J. Giroux, Chairman of the Public Service Commission;

P.C. 1990-2205—Ginette Stewart, Commissioner of the Public Service Commission.—Sessional Paper No. 342-6/4A2.

(Pursuant to Standing Order 32(6) referred to the Standing Committee on Consumer and Corporate Affairs and Government Operations).

(6) P.C. 1990-2163—Huguette Labelle, Deputy Minister of Transport;

P.C. 1990-2165—Ranald A. Quail, Associate Deputy Minister, Department of Transport.—Sessional Paper No. 342-6/24A3.

(Pursuant to Standing Order 32(6) referred to the Standing Committee on Transport).

(7) P.C. 1990-2166—Helga Stephenson, Member of the National Film Board.—Sessional Paper No. 342-6/3P.

(Pursuant to Standing Order 32(6) referred to the Standing Committee on Communications and Culture).

(8) P.C. 1990-2199—Gregory Viscount, President of the Canadian Saltfish Corporation.—Sessional Paper No. 342-6/100.

(Pursuant to Standing Order 32(6) referred to the Standing Committee on Forestry and Fisheries).

INTRODUCTION OF PRIVATE MEMBERS' BILLS

Mr. Boudria, seconded by Mr. Nault, by leave of the House, introduced Bill C-342, An Act to amend the Holidays Act (Canada Day), which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

MOTIONS

By unanimous consent, it was ordered,—That the subject-matter of the proposed Canada—United States Air Transport Agreement negotiations be referred to a Special Committee of this House for the purpose of public consultation;

(5) C.P. 1990-2160—Daniel Bevis Dewar, conseiller supérieur du Bureau du Conseil privé et directeur (désigné) du Centre canadien de gestion;

C.P. 1990-2162—Glen S. Shortliffe, secrétaire associé du Cabinet et sous-greffier du Conseil privé;

C.P. 1990-2201—John Edwards, administrateur de la Société de construction des musées du Canada;

C.P. 1990-2204—Robert J. Giroux, président de la Commission de la Fonction publique;

C.P. 1990-2205—Ginette Stewart, commissaire de la Commission de la Fonction publique.—Document parlementaire n° 342-6/4A2.

(Déférés au Comité permanent de la consommation et des corporations et de l'administration gouvernementale conformément à l'article 32(6) du Règlement).

(6) C.P. 1990-2163—Huguette Labelle, sous-ministre des Transports;

C.P. 1990-2165—Ranald A. Quail, sous-ministre délégué du ministère des Transports.—Document parlementaire n° 342-6/24A3.

(Déférés au Comité permanent des transports conformément à l'article 32(6) du Règlement).

(7) C.P. 1990-2166—Helga Stephenson, membre de l'Office national du film.—Document parlementaire n° 342-6/3P.

(Déférés au Comité permanent des communications et de la culture conformément à l'article 32(6) du Règlement).

(8) C.P. 1990-2199—Gregory Viscount, président de l'Office canadien du poisson salé.—Document parlementaire n° 342-6/100.

(Déféré au Comité permanent des forêts et des pêches conformément à l'article 32(6) du Règlement).

DÉPÔT DE PROJETS DE LOI ÉMANANT DES DÉPUTÉS

M. Boudria, appuyé par M. Nault, dépose, avec la permission de la Chambre, le projet de loi C-342, Loi modifiant la Loi instituant certains jours de fête légale (fête du Canada), qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

MOTIONS

Du consentement unanime, il est ordonné,—Que la question des négociations projetées concernant l'entente Canada—États-Unis sur le transport aérien soit déférée à un comité spécial de la Chambre en vue de consulter le public;